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Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāte Līga Jankova, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts 

Jānis Dūmiņš, deputāte Inita Nagņibeda, deputāte Līga Rimševica, deputāts Rihards 

Melgailis, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāte Laine Baha, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Juris Krievs, deputāts Vilnis 

Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Kalniņš 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratori Ingemārs 

Avotiņš un Krista Sondore, Juridiskā un iepirkumu Tiesiskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja 

Evita Grigorjeva, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, 

sabiedrisko attiecību speciālisti Gija Spula un Diāna Goldmane, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Administratīvā departamenta 

vadītāja Līga Kausiniece, Kultūras nodaļas vadītāja Elīna Māla, Attīstības un būvniecības 

departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, 

Attīstības un būvniecības departamenta Teritorijas plānotāja Dace Platonova, Attīstības un 

būvniecības departamenta Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Attīstības un 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Antra Bagone, Pašvaldības policijas priekšnieks 

Broņislavs Ostrovskis, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Bauskas 

apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu speciālists Māris Šarķis, Iecavas apvienības 

pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes Nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes 

Komunālo pakalpojumu dienesta vadītājs Ivars Čerļenoks, Bauskas novada sociālā dienesta 

vadītāja Dina Romanovska, Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu pamatskola” 

direktore Daiga Vīlipa, Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

direktore Dagmāra Veclova, Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības 

iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” direktore Iveta Lavrinoviča, Iecavas 

pamatskolas direktores vietniece Inga Čipena, Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības  

SIA “KŪDRINIEKS” valdes loceklis Andis Kaspars, Bauskas pilsētas nodaļas vadītājs Jānis 

Feldmanis, Iecavas Pašvaldības aģentūra “Iecavas veselības centrs” direktors Sandris Kaidaks, 

Vecumnieku veselības centra vadītāja pienākumu izpildītāja Anda Tomsone, Rundāles 
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apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis 

Varnevičs  
 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

 

Sēdes darba kārtība:  

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības centrs” 

reorganizāciju. 

4. Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada 

administrācija” nolikumā. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Nekustamo īpašumu atsavināšanas 

komisijas nolikumā. 

7. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā Nr.561 (prot. 

Nr.9, 40.p.) “Par uzturdevas kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas 

novada pašvaldības policijas amatpersonām”. 

8. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par 

nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

9. Par dalību projektu Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 3.projektu 

konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana. 

10. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 

11. Par papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārta 

būvdarbi" īstenošanai. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Iecavas pamatskola" 

attīstības plāna saskaņošanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes  

“Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas 

Mūzikas un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Griķu pamatskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

17. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu 

asociācija” par sociālā pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas 

sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai “Latvijas SOS - bērnu ciematu asociācija”. 

19. Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“KŪDRINIEKS”. 
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20. Par siltumenerģijas tarifu Bauskas novada Rundāles pagastā. 

21. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

22. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, 

Gailīšu, Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

23. Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas 

tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam. 

24. Par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” 2022.gada 

9.decembra lēmuma “Par zemes lietošanas mērķa maiņu nekustamā īpašuma 

“Dzelmes” zemes vienībai” apstrīdēšanu. 

26. Par nekustamā īpašuma “Dzeguzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Krustceles”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

28. Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A –1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, īres 

līguma slēgšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 

“Misas Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 

“Misas Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.14 “Misas kūdra 

7”, Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Lieltenteni 1”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.2, “Valteri”, 

Kurmenes pagastā atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Muriņi”, Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā 

atsavināšanu. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Straume Nr.8”, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 1”, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 2”, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dienvidi 7”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 

14A/16, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 12 - 2, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 51 - 2, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas 

pagastā ½ domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 
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44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 18”, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Jaunzemgale 55, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29A, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par meža zemes atmežošanu īpašumā “Staltsili”, Iecavas pagastā. 

 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, A.Ozoliņa) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informācijas sistēmā pievienoti struktūrvienību materiāli par pašvaldību darbu, ir 

pievienots arī valsts un pašvaldību klientu apkalpošanas centra darbību un audita un 

kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļas dati par aktuālajiem jautājumiem. Ziņojums sastāvēs 

no divām jomām – par pašvaldības atlīdzības sistēmu un noteiktās prioritātes 2023.gadā. 

 Jaunā atlīdzības kārtība ir izstrādāta, bet tā ir pakļauta dažādām izmaiņām – gan 

saistībā ar minimālās algas palielinājumu, gan ar pašvaldības darbinieka individuālā darba 

ieguldījumu. Ir pieņemts regulējums, kas nosaka jaunās atlīdzības kārtības ieviešanu 

termiņos un principos, veikta amatu klasificēšana, ir klasificētas 1481 amata vietas; amatu 

nosaukumi ir vienādoti atbilstoši vienādu pienākumu veikšanā; ir amati, no kuriem 

pašvaldība atteikusies, veicot šo amatu pārstrukturizēšanu; 1. un 2.mēnešalgu grupā 

ieklasificētas 441,87 amata vietas; veicot to klasificēšanu, 373 amata vietām nav pamatalgas 

pieauguma uz šo brīdi, jo šo amatu vietu atlīdzība ir sasniegusi likumā noteiktos apmērus. 

Amatu klasificēšanas darba grupā ir noslēgta iesniegumu izskatīšana, visām iestādēm ir 

sagatavoti amatu saraksti. Tiek gatavots amatu klasificēšanas komisijas lēmums par 

izmaiņām pašvaldības iestāžu amatu sarakstos. Atlīdzības darba grupā izteikts priekšlikums 

par atlīdzības pieauguma ierobežojumu 2023.gadā – 24 %, lai balstītos uz likumu par 

minimālās algas pieaugumu. Veikta datu analīze par amatu vietu skaitu katrā mēnešalgu 

grupā, ir analizēts atlīdzības pieaugums katrā mēnešalgu grupā, pieauguma svārstība ir no 

3-24 %, vidēji 11,1 %. Jaunās atlīdzības sistēmas ietekme uz pašvaldības budžetu, neskaitot 

individuālo novērtējumu, sastāda divus miljonus euro. Atlīdzības darba grupas darbs 

turpinās, tiek gatavoti priekšlikumi attiecībā uz individuālās izvērtēšanas finansējuma 

sadaļu un piemērošanas principiem.  

 Par 2023.gada prioritātēm – vairāk jākoncentrējas uz visas novada teritorijas attīstību – 

nekustamo īpašumu pārvaldības sakārtošanu, nodokļu administrēšanas pilnveidošanu 

(veikta sarakste ar ZZDats par programmatūras pārkārtošanu, lai pašvaldība nodrošinātu 

vienam nodokļu maksātājam vienu nodokļa maksājuma paziņojuma izsniegšanu par visiem 

īpašumiem), par iespējamām izmaiņām kapitālsabiedrību pārvaldību jomā (jau aizsākta 

kapitālsabiedrību reorganizācija), autoparka pārvaldības sistēmas radīšanu (novada 

teritorijās tas ir nolietojies), datorpārvaldības uzlabošanu. 

 I.Nagņibeda komentē to, ka no šī gada pedagogi saņēma valsts mērķdotāciju, kas tiek 

sadalīta atbilstoši pašvaldības noteikumiem; vai ir priekšlikums mainīt pedagogu samaksas 

noteikumus, saistībā ar piešķirto mērķdotāciju, lai varētu palielināt pedagogu darba algas 

likmes, un vai pārskatot šos noteikumus, varētu pārskatīt arī izglītības iestāžu vadītāju 
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atalgojumu; vai mērķdotācijas sadales principi bija līdzvērtīgi starp visām izglītības 

iestādēm.  I.Romānovs paskaidro, ka ir parakstīts rīkojums par mērķdotācijas sadales 

principiem, skaidrojums no Izglītības un zinātnes ministrijas bija rīkojuma izdošanas 

pamatā; mērķdotācijas sadale ir bijusi līdzvērtīga starp visām izglītības iestādēm. 

I.Nagņibeda komentē, ja sadale bijusi līdzvērtīga, kāpēc nedrīkstēja palielināt pedagogu 

darba algas likmi, ja ir pieejams finansējums. Rīkojumā bija teikts, kā jāsadala 

mērķdotācija, kā arī, ka drīkst palielināt arī pedagogu darba algas likmes. A.Ozoliņa 

paskaidro, ka izlīdzināšanas princips tika piemērots, par likmēm nebija runas, ka nevar 

palielināt; pedagogiem tika izlīdzināta tā daļa, kuru tie pārstrādājuši, pieliekot klāt pie 

likmes. I.Nagņibeda norāda, ka atbilde ir neprecīza, palielinājums nav noticis; izsaka 

priekšlikumu izglītības jomas speciālistiem sarunās ar pedagogiem to izrunāt. A.Ozoliņa 

apstiprina, ka tas tiks veikts. I.Nagņibeda jautā izpilddirektoram par amatu pārklasificēšanu 

saistībā ar atalgojumu, ka janvārī nav nekādu izmaiņu. I.Romānovs paskaidro, ka janvārī 

nekas nemainās, atlīdzības noteikšanā paliek iepriekšējais atalgojuma aprēķins, izmaiņas ir 

minimālās algas pieauguma apjomā. Februārī būs izmaiņas. 

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par mantas ziedojumu Malinas pašvaldībai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.6 “Par mantas ziedojumu Malinas 

pašvaldībai”. 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku veselības centrs” reorganizāciju. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Sociālo un veselības komitejas sēdē un Finanšu 

komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.7 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Vecumnieku veselības centrs” reorganizāciju”. 

 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

(L.Ārente) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Saņemts S.Rotbergas iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no pašvaldības Apbalvojumu 

piešķiršanas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas ar 26.janvāri. Priekšlikums par 

tā locekli komisijā iekļaut Bauskas novada domes deputātu Raiti Ābelnieku. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.8 “Par izmaiņām Apbalvojumu 

piešķiršanas komisijas sastāvā”. 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada administrācija” 

nolikumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  1 (Līga Rimševica - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.9 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Bauskas novada administrācija” 

nolikumā”. 

 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Nekustamo īpašumu atsavināšanas 

komisijas nolikumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

 “pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

 

pieņemt lēmumu Nr.10 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijas 

nolikumā”. 
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7.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021.gada 23.decembra lēmumā Nr.561 (prot. Nr.9, 

40.p.) “Par uzturdevas kompensācijas apmēru un izmaksāšanas kārtību Bauskas novada 

pašvaldības policijas amatpersonām”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.11 “Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021.gada 23.decembra lēmumā Nr.561 (prot. Nr.9, 

40.p.) “Par uzturdevas kompensācijas apmēru un 

izmaksāšanas kārtību Bauskas novada pašvaldības policijas 

amatpersonām””. 

 

 

8.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.12 “Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu””. 

 

 

9.p. 

Par dalību projektu Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 3.projektu 

konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē un Finanšu 

komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.13 “Par dalību projektu Pārrobežu 

sadarbības programmas 2014.-2020.gadam 3.projektu 

konkursā – Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana”. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 

(A.Okmanis, D.Platonova, J.Krievs, A.Mačeks, I.Pētersone, M.Cimermanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē un Finanšu 

komitejas sēdē. Lūdz D.Platonovu ziņot par galīgiem rezultātiem un saņemtajiem 

priekšlikumiem. 

D.Platonova ziņo, ka lēmuma projekts ir izskatīts komitejās, priekšlikumi iestrādāti, 

darba uzdevums ir papildināts. A.Okmanis norāda uz J.Krieva izteikto priekšlikumu: 

“papildināt 3.23.1.p. dzīvnieku uzturēšanai un aprūpei paredzēto būvju izvietošanai pilsētās 

un ciemos, izvērtējot nosacījumos arī Ministru kabineta noteikumos Nr.1114 atrunāto”; 

J.Krievs papildina, ka noteikumi paredz dzīvnieku kapsētu iekārtošanas, uzturēšanas, 

reģistrēšanas un darbības nodrošināšanas kārtības metodiku. D.Platonova akceptē punkta 

iekļaušanu darba uzdevumā, novada teritorijā ir viena dzīvnieku kapsēta Vecsaules ciemā, 

nav nepieciešams īpašs apzīmējums pie zonējuma. A.Mačeks norāda, ka šo punktu 
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vajadzētu kā atsevišķu, runa būs par govīm un cūkām, kas tiks uzturētas pilsētu un ciemu 

teritorijās; uz dzīvnieku kapsētām būtu citi nosacījumi. D.Platonova piekrīt priekšsēdētāja 

vietnieka komentāram un ierosina šo punktu izskatīt pie 3.23.10.p. par kapu teritorijām 

dzīvniekiem. 

Saistībā ar deputātes I.Pētersones izteikto priekšlikumu pie institūcijām iekļaut  

Iekšlietu ministriju, D.Platonova ziņo, ka tomēr to neiekļāva, ja būs nepieciešams, izstrādes 

gaitā to varēs apsvērt. 

J.Krievs ierosina 3.13.p. papildināt ar “plāna ietvaros izstrādāt novadam piederošo”; 

priekšlikums 3.8.p. un 3.9.p. vajadzētu tikt atrunātiem 3.23.p. sadaļā.; 3.24.p. teikuma otrā 

daļa ir tāda pati kā 7.6.p. – vai ir pamats būt abās vietās. D.Platonova paskaidro, ka 3.13.p. 

tiks papildināts ar ierosināto tekstu; 3.8. un 3.9.p. atstāt kā atsevišķus punktus, jo 3.23.p. 

akcents vairāk likts uz apakšpunktiem, kuri ir jānosaka un jāattēlo tieši grafiskajā daļā, bet 

šajos 3.8. un 3.9.punktos uzmanību vērst uz apbūves noteikumu sadaļas. Apzināti ir iekļauts 

abās sadaļās 3.24.p. un 7.6.p. atrunātais, jo šobrīd nevaram pateikt, vai būs ietekmes uz vidi 

novērtējums, iepirkumā to neparedzam, ir bijis vienots ietekmes uz vidi novērtējums, ja tas 

novadā tiks piemērots, tad to varētu organizēt kā atsevišķu iepirkumu. J.Krievs piebilst, ka 

8.4.p. neveikls nobeigums – vārdu “vismaz” aizvietot ar vārdu “obligāti”.  

A.Mačeks komentē 3.13.p. pamatotību – ir jāklasificē ceļi, tas ir svarīgi pie zemes 

sadalīšanas jautājumiem, ir konkrēti jānorāda, cik plats ir katrs ceļš. Jāklasificē arī ielas, 

novadā jāizstrādā vienota sistēma.  

I.Pētersone precizē par noslēdzošo termiņu – 2025.gada 31.decembris noteikts kā 

pēdējais; teiksim, līdz nākamajām vēlēšanām. D.Platonova norāda, ka 8.punktā pie izstrādes 

organizācijas to varētu papildināt. A.Okmanis norāda, ka to vajadzētu iekļaut jau lēmumā – 

noteikt teritorijas plānojuma izstrādes pabeigšanas termiņu 2024.gada 31.decembris. 

M.Cimermanis jautā par darba grupas izveidi un vai ir piešķirti resursi pieaicinātiem 

speciālistiem. D.Platonova izskaidro, no kādiem speciālistiem tiks veidota darba grupa un 

tiks sagatavots iepirkums teritorijas plānojuma izstrādei. M.Cimermanis turpinot, izsakās 

par dzīvojamo fondu skolotājiem un ārstiem. Priekšlikums iekļaut šādu punktu par 

pašvaldībai nepieciešamo dzīvojamo fondu izveidi speciālistu piesaistei un atļauju privātai 

apbūvei. D.Platonova paskaidro, ka teritorijas plānojuma zonējumā ir norādītas vietas, kurās 

varētu būt šāds dzīvojamais fonds. M.Cimermanis norāda, ka varētu papildināt 3.14.p. un 

izsaka priekšlikumu, ka pie RailBaltic sarunām varētu piesaistīt starptautisku ekspertu. 

A.Okmanis piemetina par dzīvojamās teritorijas apbūvi, ka tā jau ir iezīmēta vecajā 

teritorijas plānojumā un punktos 3.2. un 3.3. izvērtē esošais; platības tiek pārnestas uz jauno 

teritorijas plānojumu, jaunu teritoriju apbūve ir jāparedz pie izvērtēšanas. D.Platonova 

papildina, ka jaunas apbūves teritorijas varētu parādīties pie pilsētas paplašināšanas. 

A.Okmanis papildina par jaunu speciālistu piesaisti pilsētā, tas vairāk ir attiecināms uz 

mājokļu politikas un attīstības programmas jautājumiem. A.Mačeks papildinot, uzsver, ka 

nevajag jaukt teritorijas plānojuma būtību ar mērķgrupām, ko varētu atbalstīt. Ir Ministru 

kabineta noteikumi, definēti punkti, kas jāizvērtē un jāiestrādā plānojumā. Informācijas 

sistēmā TAPIS ir jau nodefinēti MK noteikumos atļautie mērķi, ko nedrīkst paplašināt. 

Jautājumu nav, priekšsēdētājs apkopo lēmumā iekļaujamos precizējumus par gala 

termiņa noteikšanu un deputāta J.Krieva izteiktos priekšlikumus, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

noteikt teritorijas plānojuma izstrādes pabeigšanas termiņu 

2024.gada 31.decembris, iekļaut darba uzdevumā 

priekšlikumus par dzīvniekiem un teksta labojumus,  

 

pieņemt lēmumu Nr.52 “Par Bauskas novada teritorijas 

plānojuma izstrādes uzsākšanu”. 

 

 

11.p. 

Par papildu finansējumu investīciju projekta “”Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārta 

būvdarbi” īstenošanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.14 “Par papildu finansējumu investīciju 

projekta “”Rundāles Avoti” pārbūves 1.kārta būvdarbi” 

īstenošanai”. 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Iecavas pamatskola” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 



12 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.15 “Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Iecavas pamatskola” attīstības 

plāna saskaņošanu”. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku 

Mūzikas un mākslas skolas” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.16 “Par Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku 

Mūzikas un mākslas skolas” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu”. 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas 

un mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.17 “Par Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas un 

mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Griķu pamatskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.18 “Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Griķu pamatskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 
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16.p.  

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.19 “Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

17.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu asociācija” 

par sociālā pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas pakalpojums institūcijā” nodrošināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts decembra Sociālo un veselības komitejas sēdē un atbalstīts 

janvāra Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.20 “Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar 

biedrību “Latvijas SOS bērnu ciematu asociācija” par sociālā 
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pakalpojuma “ģimeniskai videi pietuvināta bērnu ilgstošas 

sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojums 

institūcijā” nodrošināšanu”. 

 

 

18.p. 

Par nekustamā īpašuma un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai 

“Latvijas SOS - bērnu ciematu asociācija”. 

(A.Okmanis, I.Pētersone, D.Romanovska) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē.  

I.Pētersone norāda uz pielikumā pievienoto mazvērtīgā inventāra sarakstu, norādīta 

atlikusī vērtība uz 1.oktobri; ja saistošs lēmuma pieņemšanai, nepieciešams norādīt korektu 

datumu. D.Romanovska apstiprina, ka to precizēs. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

precizēt datumu,  

 

pieņemt lēmumu Nr.51 “Par nekustamā īpašuma un kustamās 

mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas 

SOS - bērnu ciematu asociācija””. 

 

 

19.p. 

Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“KŪDRINIEKS”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.21 “Par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanas līguma slēgšanu ar SIA 

“KŪDRINIEKS””. 

 

 

20.p. 

Par siltumenerģijas tarifu Bauskas novada Rundāles pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.22 “Par siltumenerģijas tarifu Bauskas 

novada Rundāles pagastā”. 

 

 

21.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.23 “Par ūdensapgādes un kanalizācijas 

tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā”. 

 

 

 

22.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.24 “Par ūdensapgādes un kanalizācijas 

tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā”. 

 

 

23.p. 

Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 6”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
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Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.25 “Par dzīvojamās mājas “Lauktehnika 

6”, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam”. 

 

 

24.p. 

Par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību 

nodošanu mājas pārvaldniekam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.26 “Par dzīvojamās mājas Liepu ielā 23, 

Rītausmās, Īslīces pagastā pārvaldīšanas tiesību nodošanu 

mājas pārvaldniekam”. 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” 2022.gada 

9.decembra lēmuma “Par zemes lietošanas mērķa maiņu nekustamā īpašuma “Dzelmes” 

zemes vienībai” apstrīdēšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.27 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” 2022.gada 

9.decembra lēmuma “Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

nekustamā īpašuma “Dzelmes” zemes vienībai” apstrīdēšanu”. 

 

 

26.p. 

Par nekustamā īpašuma  “Dzeguzes” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.28 “Par nekustamā īpašuma “Dzeguzes” 

zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības”. 
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27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Krustceles”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.29 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Krustceles”, Brunavas pagastā 

atsavināšanu”. 

 

 

28.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A –1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, īres līguma 

slēgšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.30 “Par dzīvojamās telpas Rīgas ielā 29A 

–1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā, īres līguma 
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slēgšanu”. 

 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.31 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 “Misas Kūdra 

4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Misas 

Kūdra 4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par” -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.32 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7 “Misas Kūdra 

4”, Misa, Vecumnieku pagasts nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.14 “Misas kūdra 7”, 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.33 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.14 “Misas kūdra 7”, Misa, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu”. 

 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Lieltenteni 1”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.34 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Lieltenteni 1”, 

Valles pagasts nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.2, “Valteri”, Kurmenes 

pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.35 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.2, “Valteri”, Kurmenes 

pagastā atsavināšanu”. 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Muriņi”, Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.36 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Muriņi”, Bārbeles pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.37 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Zeltiņi”, Vecumnieku pagastā 

atsavināšanu”. 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Straume Nr.8”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.38 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Straume Nr.8”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 1”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.39 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 1”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

38.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 2”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  1 (Solveiga Lineja - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.40 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Ozolrenes 2”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Dienvidi 7”, Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  1 (Mārtiņš Cimermanis - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.41 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Dienvidi 7”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 
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40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 14A/16, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.42 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Bumbieru iela 14A/16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 12 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.43 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 12 - 2, Iecavā 
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nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 51 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.44 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Baldones iela 51 - 2, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas pagastā 

½ domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.45 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Bangas”, Iecavas pagastā ½ 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 18”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.46 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 18”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Jaunzemgale 55, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 



30 

 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.47 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Jaunzemgale 55, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.48 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

ieņemt lēmumu Nr.49 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Aroniju iela 29A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

48.p. 

Par meža zemes atmežošanu īpašumā “Staltsili”, Iecavas pagastā. 

(A.Okmanis, B.Leitlante) 

Ziņo: A.Okmanis, B.Leitlante. 

Jautājums ir izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņotāju 

ziņot jautājumu. 

B.Leitlante ziņo, ka Bauskas novada pašvaldībā saņemts iesniegums par atļaujas 

izsniegšanu meža zemes atmežošanai īpašumā “Staltsili”, Iecavas pag. 0,13 ha platībā 

saskaņā ar atmežojamās meža zemes izvietojuma plānu. Atmežošanas mērķis – būvniecība. 

Valsts meža dienesta Zemgales virsmežniecības sagatavotais kompensācijas aprēķins ir 

apmaksāts. Lēmuma projekts paredz atļaut veikt meža zemes atmežošanu noteiktajā platībā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.50 “Par meža zemes atmežošanu īpašumā 

“Staltsili”, Iecavas pagastā”. 
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Sēdi beidz 2023.gada 26.janvārī plkst. 10:29. 

 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 154 lp. 

2. 26.01.2023. nolikums Nr.1 ar pielikumu uz 2 lp. 

3. 26.01.2023. nolikums Nr.2 uz 1 lp.  

4. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 

 


